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Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen van de leden Van den Bosch (VVD) 
en Van der Molen (CDA) over het dubbeldorp Spaarndam. 
  
  
De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
 
 
 
 
 
drs. K.H. Ollongren 
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2019Z09010 
 
Vragen van de leden Van den Bosch (VVD) en Van der Molen (CDA) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het dubbeldorp 
Spaarndam (ingezonden 3 mei 2019). 
 
Vraag 1: 
Kent u de motie-Van den Bosch c.s. (Kamerstuk 34 827, nr. 6) en de brief van 24 
april 2019 (Kamerstuk 34 827, nr. 7) over het dubbeldorp Spaarndam, dat deels 
in de gemeente Haarlem en deels in de gemeente Haarlemmermeer ligt? 
 
Antwoord 1: 
Ja. 
 
Vraag 2: 
Waarom hebt u, ter uitvoering van de hiervoor genoemde motie, pas op 5 maart 
2019 gedeputeerde staten van Noord-Holland verzocht een gesprek te faciliteren 
om na te gaan of een grenscorrectie een duurzame oplossing is voor het 
dubbeldorp Spaarndam en of dit op voldoende draagvlak van de inwoners van 
Spaarndam kan rekenen? 
 
Antwoord 2: 
Over een eventuele grenscorrectie dienen de raden van de gemeenten Haarlem 
en Haarlemmermeer zich te kunnen uitspreken. De (nieuwe) gemeente 
Haarlemmermeer is pas op 1 januari 2019 ontstaan als gevolg van de 
samenvoeging van Haarlemmerliede c.a. en Haarlemmermeer. Het was daarom 
niet wenselijk om de gesprekken eerder dan begin 2019 van start te laten gaan. 
Tegelijkertijd kan een eventuele grenscorrectie niet eerder dan 1 januari 2020 
van kracht worden, waardoor er begin maart nog voldoende tijd was voor het 
benodigde proces.    
 
Vraag 3: 
Bent u bereid om bij gedeputeerde staten van Noord-Holland na te gaan wanneer 
het gesprek met de gemeenten Haarlemmermeer en Haarlem zal plaatsvinden? 
 
Antwoord 3:  
Gedeputeerde staten van Noord-Holland hebben inmiddels de eerste 
(verkennende) gesprekken gevoerd met de dorpsraad Spaarndam en de 
gemeenten Haarlem en Haarlemmermeer.  
 
Vraag 4: 
Waarom wordt de Kamer pas tegen het einde van 2019 geïnformeerd over de 
uitkomsten van de gesprekken over de positie van het dubbeldorp Spaarndam? 
Kan er eerder duidelijkheid zijn? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 4: 
De Kamer heeft mij gevraagd om haar binnen een jaar na het eindigen van de 
herindelingsprocedure te informeren over de uitvoering van de motie. Met het 
ontstaan van de nieuwe gemeente Haarlemmermeer per 1 januari 2019, is de 
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herindelingsprocedure afgerond. In lijn met het verzoek van de Kamer en in de 
wetenschap dat een zorgvuldige procedure ook enige doorlooptijd vergt, zal ik 
haar daarom uiterlijk eind 2019 nader informeren. Mocht er eerder duidelijkheid 
zijn over de uitkomsten van de gesprekken, dan zal ik de Kamer vanzelfsprekend 
eerder informeren. 
  
Vraag 5: 
Weet u of de provincie Noord-Holland voornemens is om een onderzoek te starten 
naar een mogelijke grenscorrectie voor het dubbeldorp Spaarndam met als doel 
om na te gaan of dit een duurzame oplossing is en of dit op voldoende draagvlak 
bij de inwoners van Spaardam kan rekenen? Zo nee, bent u bereid om hiernaar 
bij de provincie te informeren? 
 
Antwoord 5: 
Zoals ik in mijn antwoord op vraag 3 heb gesteld, zijn gedeputeerde staten van 
Noord-Holland gestart met (verkennende) gesprekken met de dorpsraad 
Spaarndam en de betrokken gemeenten. Daarmee is ook het gevraagde 
onderzoek van start gegaan en ik heb er vertrouwen in dat gedeputeerde staten 
de bedoelde grenscorrectie zorgvuldig en consciëntieus zullen onderzoeken. 
 
Vraag 6: 
Deelt u de mening dat een onderzoek naar een eventuele grenscorrectie voor het 
dubbeldorp Spaarndam duidelijkheid kan brengen over de positie van het 
dubbeldorp Spaarndam? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 6: 
In lijn met het beleidskader gemeentelijke herindelingen dat ik op 22 maart jl. 
aan de Kamer heb aangeboden1, acht ik het wenselijk dat een eventuele 
grenscorrectie berust op draagvlak van de betrokken gemeenten. De gesprekken 
van gedeputeerde staten van Noord-Holland zullen daarover duidelijkheid geven; 
in het bijzonder als de gemeenteraden zich expliciet uitspreken. Overigens was 
het een expliciete wens van de raad van de voormalige gemeente 
Haarlemmerliede c.a. om ‘ongedeeld over te gaan’ en dus om geen grenscorrectie 
toe te passen ten aanzien van Spaarndam.   
 
 

                                                
1 Kamerstuk 28 750, nr. 75. 


